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Finansministeren Folketingets Finansudvalg 

Christiansborg 2. september 2015 

Svar på Finansudvalgets spørgsmål nr. 10 (Aktstykke nr. 158 - § 7 
Finansministeriet) af 31. august stillet efter ønske fra Benny 
Engelbrecht (S)  

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvor mange af de 35 mio. kr., der blev øremærket 

fødeafdelingerne med finansloven for 2015, ministeren forventer kommer til ud-

betaling i 2015 specifikt målrettet fødeafdelingerne? Ministeren bedes endvidere 

redegøre for, hvor mange af de samlet 260 mio. kr. til løft af fødeafdelingerne i 

perioden 2015-2018, der forventes at komme til udbetaling specifikt til fødeafde-

lingerne. 

 

Svar 

Jeg har fået oplyst, at Ministeriet for Sundhed og Ældre har modtaget ansøgninger 

fra de fem regioner, den seneste er modtaget fra Region Hovedstaden den 19. 

august 2015, og behandlingen af ansøgningerne fsva. de øremærkede midler for 

2015 er ikke færdiggjort endnu. Prioriteringer fra 2016 på sundhedsområdet iht. 

finansloven for 2015 tager regeringen stilling til som del af finanslovforslaget for 

2016. Regeringen vil samlet set lægge op til en prioritering af sundhedsområdet, 

der ligger udover prioriteringen under den tidligere regering.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 

Finansudvalget 2014-15 (2. samling)
Aktstk. 158 endeligt svar på § 7 spørgsmål 10
Offentligt
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